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Raport activitate politica 2020-2021

Florin Covaci

Sunt reprezentantul tau in Consiliul General al Municipiului Bucuresti si Tti
multumesc cu aceasta ocazie pentru votul tau de Tncredere. Ma" aflu la primul
mandat politic iar acesta este primul meu raport de activitate. Imi doresc ca acest
raport sa te ajute sS Tntelegi mai bine rolul si implicarea mea dar si a colegilor mei In
buna gestionare a orasului.

Acest an de mandat a fost marcat, din pacate, de cea mai grava criza sanitara din
istoria recenta a tarii noastre. Mii de bucuresteni au murit in spitalete
supraaglomerate iar alte zeci de mii au ramas cu sechele dupa infectarea cu
COVID-19. Aceasta criza a lasat foarte multe familii Tndurerate si prea multi bolnavi
cronici care nu stiau daca pot beneficia de tratamente salvatoare. Pe langa
apropiatii, pe care si eu la randul meu i-am pierdut, am mai simtit ceva dureros si
anume faptul ca am realizat ca" nu puteam interveni foarte mult in aceasta criza. Cu
cateva exceptii constand In deschiderea unor centre de call-center sau de vaccinare
si respectiv de alocare a fondurilor necesare pentru spitale, nu mi-am putut ajuta
mai mult semenii aflati in suferinta. Am pierdut din nou momentul de a vedea
avantajele unei reale descentralizari. In loc sa Intelegem c5 sanatatea publtca e
interesul comunitatii locale, care poate gasi cele mai bune metode de raspuns Tn
cadrul definit national, am avut totul coordonat de la nivel central. Eu personal am
ales sa fac demersuri publice, din fonduri proprii, pentru a promova vaccinarea si de a
taxa derapajele celor care sabotau acest demers. Voi continua sa ma implic in
miscarea pro-vaccinare si sper c§ si alt! decidenti politici Tmi vor urma exemplu.

Tnca din primele luni de mandat am observat atitudinea generala de lucru a
aparatului executiv al Primarului General in ceea ce priveste relatia cu consilierii
generali. Luand contactul cu proiecte foarte importante pentru orasul nostru am
observat ca multe dintre hotararile adoptate nu au fost niciodata implementate, Tn
felul acesta utilitatea hotararilor fiind de cele mai multe ori nula". Acest lucru duce la
neTncrederea cetatenilor in democratie si in reprezentantii ei. Ma refer aici la
proiectele de impact pentru cetateni, nu la diverse alocari de fonduri tot pentru
executiv sau eventuale numiri. Din pacate, exista o diferenta foarte mare Tntre
implementarea proiectelor depuse de consilierii generali si cele solicitate de executiv,
cele din urma fiind mult mai adesea puse Tn practice.
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Abordarea pe care eu am mers a fost aceea de a guverna si construi in baza
hotararilor aprobate anterior si de a Tmi concentra energia pe dezvoltarea relatiilor
institutional pentru a putea accelera implementarea si progresul Tn orasul nostru.
Am ales aceasta cale nu pentru ca am dorit, ci pentru ca a trebuit. Am fost nevoit sa
Tmi reduc drepturile oferite de Codul Administrativ pentru a putea fi eficient Tn
guvernarea locala.

Temele de care m-am ocupat Tn acest an au fost diverse, dar obiectivul comun al
actiunilor mele a fost urmatorul: eficientizarea subventiilor platite de primarie,
dezvoltarea mediului de afaceri local si atragerea de venituri la buget.

Ne aflam acum la un an dupa intrarea In functie si Tn continuarea acestui raport veti
regasi cateva realizari notabile. Din pacate, multe altele nu au pututfi implementate
din multiple cauze: lipsa de fonduri, vointa redusa de implementare a executivului si,
evident, populism. Sute de proiecte scrise si depuse de consilierii generali sunt ,,la
sertar" si nu au intrat niciodata Tn plen.

Tncercam sa ne uitam cu Tncredere spre anul urmator si cum el poate fi mai bun
decat acesta. Din partea mea, va asigur ca voi face tot ce Tmi sta Tn putinta sa va
reprezint si sa va apar interesele. Voi fi la fel de sincer si obiectiv atat cu voi cat si cu
ceilalti decidenti politic!. Asa cum v-am obisnuit.

Tn continuare, veti regasi activitatea derulata Tn decursul anului acesta,

Va multumesc frumos pentru interesul acordat acestui raport de activitate si pentru
ca Tnca mai credeti Tn acest exercitiu dificil numit democratic.

Florin Covaci - Consilier General USR
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Rolurile si responsabilitatile mele de consilier general

1. Comisii de specialitate - Consilierii general! fac parte din comisii consultative
care urmaresc perfectionarea proiectelor ce urmeaza sa fie supuse votului Tn
plen. Eu fac parte din urmatoarele 3 comisii:

a. Comisia de patrimoniu - Presedintele comisiei
b. Comisia de transport si mobilitate urbana"
c. Comisia pentru mediul de afaceri, comert, turism si protectia

consumatoriior
2. Reprezentantul CCMB Tn ACA STB - Reprezint actionarul (CGMB) in relatia cu

compania de transport public STB SA. Sunt unicuf reprezentant desemnat al
USR In aceasta adunare generala a asociatilor.

3. Reprezentantul CCMB Tn ACA APA NOVA - Reprezint actionarul (CCMB) in
relatia cu compania APA NOVA SA. Sunt unicul reprezentant desemnat al
CGMB ?n aceasta adunare generala a asociatilor.

4. Reprezentantul CCMB din Bucharest Tourism Board - Reprezint CCMB in
asociatia de promovare turistica a orasului Bucuresti. Sunt unicul reprezentant
desemnat al USR In aceasta asociatie.

5. Reprezentantul CICLOP SA Tn Compania Municipala de Paza Prin
intermediul cornpaniei CICLOP SA sunt reprezentantul acestuia In ACA
Companiei Munici'pale de Paza.

6. Reprezentant al comisiei mixte de drept de preemptiune - Din pozitia de
Presedinte al comisiei de patrimoniu am participat la deciziile de exercitare
sau neexercitare a dreptului de preemptiune. Comisie sistatS momentan din
lipsa defonduri.

7. Reprezentant in consiliul de administrate al Scolii Speciate nr. 7 - Ajut
activitatea de organizare a unei scoli dedicate elevilor cu nevoi speciale din
Sectorul 1

Din pozitia de Consilier General am realizat urmatoarele:

1. Operationalizarea Bucharest Tourism Board - Am operationalizat Bucharest
Tourism Board, asociatia de promovare turistica a orasului Bucuresti si, In
premier^ dupa 8 ani (2013) de la Tnf irntare, aceasta va beneficia de fonduri din
partea Primaries. Tn perioada urmatoare va fi platita cotizatia de 850 000 lei pe
care grupul nostru politic a reusit sa o obtina. Acest project respecta obiectivu!
nostru de a avea Bucharest City Pass disponibi! pentru orasut nostru pana la
finalul acestui mandat.

• Stadiu: Activ - Asteapta finantare din partea municipalitatii | Project de
hotarare aorobat. Urmeaza actualizarea statutului asociatiei la
judecatorie si dispunerea fondurilor
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• Obiectiv: Profesionalizarea promovarii turistice a orasului Bucuresti
• Termen de implementare: Pana la finalul anului 2021

2. Reducerea subventiilor dedicate transportului public - Am contribuit activ si
am sustinut obiectivul asumat de majoritatea politica de eficientizare si
reducere a subventiei oferite de municipalitate catreTPBI si STB. O masura de
impact a fost corectarea tarifului de transport care nu a mai fost modificat de
13 ani (20O8). Diferenta de pret a luat in calcul chestiuni normale care au fost
neglijate din populism: inflatie si cresterea salariilor. Masurile acestea vor fi
vizibile in bugetul anului urmStor.

• Stadiu: Activ Implementat | Masura deja genereaza venituri
suplimentare

• Obiectiv: Reducerea dependentei STB de COMB si cresterea gradului
de sustenabilitate a transportului public

• Termen de implementare: Vizibil Tn Bugetul anului viitor

3. Penetratie Aleea Teisani • DNCB si conexiunea cu radialele D5 - Am scris si
am obtinut sprijin pentru un amendament la proiectui radialelor de conectare
a zonei Baneasa Nord. Acest proiect va ajuta conectarea a mii de oameni cu
inf rastructura mare a orasutui.

• Stadiu: Activ - Implementat | Proiectui radialelor a fost modificat sa
includa acest obiectiv

• Obiectiv: Reducerea poluarii si ajustarea infrastructurii la nevoile
cetatenilor

• Termen de implementare: 2027 prin fonduri guvernamentale si
europene

4. Actualizarea beneficiilor oferite de CCMB pentru transportul public -
Lucram la reducerea gratuitatilor oferite de CCMB pentru diverse categorii de
locuitori ai orasului. Acest denners va corecta masurile populiste existente si va
contribui la reducerea costurilor.

• Stadiu: Proiect de hotarare - In lucru | Asteapta consens politic al
majoritatii

• Obiectiv: Masura va genera o reducere de costuri pentru bugetul anului
viitor

• Termen de implementare: Votare proiect pana ia finalul anului cu
impact In bugetul anului viitor

5. Corectarea taxei de promovare turistica a orasului - Am luat initiative"
pentru modificarea taxei de promovare turistica si includerea companiilor
precum Booking si Airbnb, impreuna cu toti antreprenorii de pe platforma lor,
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In sistemut de plata a taxei. Am dezvoltat un grup de lucru cu (ideri din
Industrie pentru a gasi solatia cea mai buna pentru dezvoltarea pietei locale.
Imi propun sa simplificam procesul de declarare a veniturilor si respectiv de
colectare a taxelor.

• Stadiu: Project de hotarare - In lucru j Trebuie implementat pana la
finalul anului

• Obiectiv: Atragerea de noi fonduri pentru dezvoltarea turismului in oras
si corectarea pietei de inchiriere In regim hotelier prin intrarea Tn
legalitate a mii de operator! nedeclarati. Estimez ca masura va atrage
suplimentar la bugetul local 8 milioane de lei pe an

• Termen de implementare: Anul acesta cu efect tncepand din anul
urmator

6. Initiative de licitare a numelui Arenei Nationale -Am obtinut sprijin politic
pentru scoaterea la licitatie a numelui Arenei Nationale, actiune similara cu
demersuri facute de alte municipalitati din Europa si chiardin Romania. Am
solicitat Primarului General sa demareze procesul de licitare a numelui Arenei
si sa vina in fata Consiliutui General cu o propunere.

• Stadiu: Scrisoare catre Cabinet PC - Finalizat | Trebuie implementat de
Primar si executivul acestuia

• Objective: Atragerea de noi fonduri si reducerea presiunii uriase de
mentenanta a Arenei Nationale (costuri de 20 milioane de lei pe an).
Estimez ca municipalitatea poate atrage minim 10 milioane de lei pe an
din acest demers.

• Termen de implementare: Jumatatea anului 2022 cu efecte in bugetul
anutui2023

7. Initiative pentru mancare sanatoasa vanduta Tn spatiile scolare din
Bucuresti si transparenta contractelor semnate de sectoare - Am propus si
dezvoltat un amendament la regulamentul de inchiriere a spatiilor din scoli
prin care mancarea comercializata va respecta normele nationale de mancare
sanatoasa. De asemenea, am inclus un amendament la regulament prin care
toate contractele semnate de sectoare s§ fie transmise in maxim 30 de zile
catre PMB altfel contractul devine nul.

^
• Stadiu: Proiect de hotarare - In lucru | Asteptam propunerea finala de

proiect din partea executivului
• Objective: Reducerea alimentelor cu zaharuri si grasimi din scoli si

transparentizarea contractelor cu mediul de afaceri
• Termen de implementare: Estimez ca pana la jumatatea anului

urmator va f i in efect
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8. Monitorizarea terenurilor detinute de PMB si verificarea respectarii
normelor de mediu - Am inspectat o serie de imobile din patrtmoniul
capitalei. Atunci cand am sesizat nereguli de mediu am anuntat autoritatile
competente si m-am asigurat de igienizarea zonei respective. Acest demers
este ingreunat de lipsa de vointa" a executivului cu privire la digitizarea
gestiunii patrimoniului. Probieme identificate: Complexul Tineretului (capatui
tramvaiului 41) Tnainte si duoa - Stadiu rezolvat: Serban Voda - Hale
abandonate pe terenul primariei - starea actuals' - In lucru

• Stadiu: Actiune ocazionala - In lucru | Necesita inventarierea si
digitizarea patrimoniului si a tuturor contractelor de concesiune

• Objective: Municipaiitatea ar trebui sa fie un exemplu pentru mediul
de afaceri si cetateni tn ceea ce priveste administrarea imobilelor sale

• Termen de implementare: Pe toata durata mandatului

9. Presedintele comisiei de patrimoniu - Am oferit sprijin colegiior din consiliul
general si din consiliile locale pentru identificarea de spatii -disponibile
potrivite pentru proiectele lor. Am contribuit la proiectele acestora de investitii
si dezvoltare a orasului.

• Stadiu: Actiune ocazionala - Tn lucru | Procesul este dificil si manual din
cauza limitarilor date de litigiile prin legea 10

• Objective: Valorificarea loturilor disponibile ale municipalitatii
• Termen de implementare: Pe toata durata mandatului

10. Protect pilot vopsea anti nosocomiale din spitale - Impreuna cu cercetatori
din domeniu am implementat un project pilot intr-un spital din capitala. Acest
grup de cercetatori va implementa proiectui pe cheltuiala lor si vor dezvolta
un produs autorizat care va putea salva mii de oameni de infectii nosocomiale.
Vopseaua foloseste o tehnologie bazata pe oxid de titan care Tn prezenta
luminii dezvolta o reactie fotocatalitica ce distruge microorganismele din aer
si de pe pereti.

• Stadiu: Parteneriat realizat cu sprijinul viceprimarului Horia Tomescu -
Parteneriat semnat | Urmeaza sa fie implementat anul acesta

• Objective: Reducerea infectiilor nosocomiale din spitalele bucurestene
• Termen de implementare: Implementarea va dura pana Tn primavara

anului viitor si monitorizarea pana in 2023

11. Demersuri pentru interzicerea promovarii transportatorilor ilegali de
deseuri pe platformele online de anunturi - Tmpreuna cu cei de la OLX,
Octavian Berceanu si furnizori autorizati de transport deseuri am gasit
modalitati legale prin care putem interzice promovarea transportatorilor
neautorizati de pe raza municipiului Bucuresti si a judetului llfov. Speram sa
putem extinde acest project pilot la nivel national in anii urmatori.



Bulevardul Kiseleff, nr. 55

E-mail:

Web:

• Stadiu: Crup de lucru si acord cu antreprenorit - In lucru f Nu necesita
legislate suplimentara la acest moment. Este important sa se
implementeze hotararile anterioare

• Objective: Reducerea deseurilor ilegale depozitate pe spatiul verde si
implicit reducerea arderilor ilegale de deseuri

• Termen de implementare: Pana la jumatatea anului 2022

12. Avertizor de integritate - Ma pun la dispozitia functionarilor si cetatenilor
pentru a transmite mai departe catre executiv fapte de coruptie, abuz In
serviciu si hartuire a angajatilor. Cu sprijinul viceprimarului Horia Tomescu am
facut multiple demersuri si sesizari care au ajuns In atentia primarului general
darsi a presei.

• Stadiu: Activitate ocazionala -In lucru j Tnfunctie desituatiile pe care le
primesc mobilizez factorii decizionali pentru corectarea situatiilor
descoperite

• Objective: Lupta Tmpotriva coruptiei si a abuzului In serviciu
• Termen de implementare: Pe toata durata mandatului

13. Relatia cu presa si transparenta informatiilor publice - Am oferit sprijin
presei furnizand informatii de interes public. Consider ca este extrem de
important sa avem o presa corect informata si un mandat transparent Tn fata
cetatenitor.

• Stadiu: Actiune ocazional§ - In lucru | Tn functie de solicitarile prtmite
din partea presei raspund direct sau fac legatura cu persoanele
responsabile

• Objective: Buna informare a cetatenilor
• Termen de implementare: Pe toata durata mandatului

14. Declaratii politice si scrisori deschise - Am facut multiple demersuri de
sanctionare a derapajelor prezente Tn actualitatea orasului nostru dar si de la
nivel national. Le puteti gasi pe pagina mea de Facebook.

15. Relatie transparenta si de Tncredere cu cetatenii - Am dat curs tuturor
mesajelor si apelurilor venite din partea cetatenilor pe care Ti reprezint si am
facut tot posibilul sa Ti sprijin in rezolvarea problemelor !or. Din pacate, de cele
mai multe ori problemele acestora sunt Tn retatia lor cu executivul si cu
incapacitatea acestora de a livra acte si autohzatii in timp util, blocand astfel
planurile si vointa oamenilor de a mai ramane Tn oras. Consider ca Bucurestiul
este ultima poart§ Tnainte de plecarea din tara a rornanilor si nu vad cum
executivul actual face demersuri pentru debirocratizarea si eficientizarea
activitatii in relatia cu cetatenii.
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Din pozitia de membru ACA (Adunarea Cenerala a Asociatiilorl STB am realizat
urmatoarele:

• Am propus multiple masuri de sustinere a sustenabilitatii companiei care s-au
concretizat In eficientizarea costurilor. Cel mai de impact a fost corectarea
tarifului practicat de STB si aducerea acestuia la o valoare mai apropiata de
reaiitate.

• M-am implicat activ in demersurile de Tmbunatatlre a contractului de
delegare a gestiunii si am participat la Intalniri cu TPBI pe aceastS tema

• Lucrez activ la dezvoltarea unui parteneriat dintre URAC (Uzina de Repara^ii
,,Atelierele Centrale") si mediul de afaceri - In urma unei vizite la uzina am
decis sa sprijin fabrica prin deschiderea acesteia catre piata libera. Sustin
dezvoltarea de parteneriate transparente si mutual avantajoase, pe piata
libera, care sa duca atat la eficientizarea activitatti URAC cat si la materializarea
oportunitatilor pentru inovatie tehnologica si dezvoltare economics asociate
transportului public bucurestean.

• Impreuna cu consilierii locali din sectorul 6 sustin comunitatea ANL Brancusi
Tn relocarea statiei STB din cadrul cartierului. Statia respective a inregistrat
numeroase plangeri din partea cetatenilor care au atras atentia asupra
nivelului ridicat de poluare la capatu! de linie. Urmeaza sa se lanseze un nou
capat de linie Tntr-o zona mai potrivit§

• Am deschidere fata de sindicatele STB si contribui la remedierea situatiilor
conflictuale dintre acestia si conducerea companiei

• Am intermediat relatia dintre cetateni si STB sau TPBI - Am transmis mai
departe propunerile cetatenilor privind deschiderea si Tmbunatatirea rutelor
de transport si modif icarea sau deschiderea de noi statii

• Din pozitia de reprezentant AGA STB am sprijinit implementarea campaniei
de informare initiata de Asociatia eLiberare si PMB, prin viceprimarul Horia
Tomescujmpotriva victimelor violentei domestice.

Din pozitia de membru ACA APA NOVA am realizat urmatoarele:

• Medierea relatiei dintre cetateni si companie
• Facilitarea relatiei dintre companie si municipalitate

Din pozitia de reprezentant al CICLOP SA Tn ACA Companiei Municipale de Paza
am realizat urmatoarele:

• Am dus la implementare viziunea USR de dizolvare a CM Paza din pozitia de
reprezentant ACA Ciclop

Din pozitia de membru in Comisia de drept de preemutiune am realizat
urmatoarele:
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• In calitate de Presedinte al comisiei de Patrimoniu am participat la sedintele
prin care se decide dreptul de preernptiune al municipalitatii cu privire la
imobilele monument istoric comercializate pe piata fibera. O singura decizie a
fost de exercitare a dreptului de preemptiune pentru imobilul situat in Strada
Batistei 14, Sector 2.

• Din lipsa de fonduri alocate acestei comisii am solicitat retragerea consilierilor
generali din forul decizional pana cand se va decide alocarea unui buget
pentru astfel de imobile. Consilierii generali s-au retras tn septembrie 2021.

Din pozitia de membru in Consiliul de administrate al Scolii SpecJale nr. 7 am
reah'zat urmatoarele:

• Am sprijinit initiativele scolii Tn relatia cu autoritatile locale
• Am propus si implementat diverse masuri de protectie impotriva raspandirii

COVID-19

Din pozitia de reprezentant CCMB Tn Bucharest Tourism Board imi oropun sa
realizez urmatoarele:

• Dezvoltarea strategiei de promovare turistica a orasului Bucuresti
• Dezvoltarea si implementarea conceptului Bucharest City Pass
• Atragerea de proiecte de impact pentru cresterea numarului turistilor strain!

Statistic! ale activitatii mele din acest an:

• 20 Sedinte de Consiliu General
{ordinare si extraordinare)

• 13 Sedinte ale comisiei de
patrimoniu

• 15 Sedinte ale comisiei pentru
mediul de afaceri

• 15 Sedinte ale comisiei de
mobilitate urbana

• 15 Sedinte AGA STB
• 2 Sedinte AGA APA NOVA
• 11 Sedinte ale AGA Companiei

Municipalede Paza
• 28 Sedinte Tn CA-ul Scolii

Speciale nr.7

19 Sedinte ale comisiei de
exercitare a dreptului de
preemptiune
Zeci de sedinte de lucru interne
si externe
Aproape 700 de ore dedicate
activitatii Tn acest prim an
(echivalentul unui job part-time)
Beneficii: 13 387 lei indemnizatie
(11 luni x 1 217 lei => 19 lei/ora),
laptop si telefon mobil
Costuri de comunicare: 2 000 lei
postari promovate Facebook
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Ce imi propun s5 fac in anul urmator:

1. Continuarea demersurilor de reducere a subventiilor oferite de
municipalitate - Cu experienta dobandita in acest an doresc sa accelerez
demersurile de reducere a subventiilor alocate de primarie diverselor
subordonate si companii municipale. Consider subventiile, in mare majoritate
a cazurilor, ca o taxa suplimentara platita de toti cetatenii pentru
neperformanta serviciilor oferite de primarie. Sunt de parere ca subventiile
reprezinta o energie financiara care mai degraba Tntretine sisteme clientelare,
monopoliste si ineficiente. Subventii de aproximativ 3 miliarde de lei sunt
alocati anual pentru termoficare, transport, servicii culturale si sport. Vot face
tot posibilul sa ef icientizez aceste subventii, fara a afecta calitatea si cantitatea
serviciilor livrate cStre cetateni. Am convingerea ca prin reducerea lor putem
avea suficiente resurse care sa ne permita sa dezvoltam orasul, Trebuie sa
facem tranzitia dintr-o capitala socialista, populista si colectivista Tntr-o
metropola europeana centrata pe progres si dezvoltarea potentialului uman
din fiecare cetatean.

2. Redarea orasului catre oameni si recastigarea spatiului In detrimentul
mastnilor - Orasul Bucuresti a ramas in urmS si la echilibrul dintre spatiul
public destinat autoturismelor si eel destinat pietonilor. A dezavantajat atat de
mult cetateanul fara autoturism incat chiar si pietonul, neavand optiuni, a
devenit sofer. Vreau sa eliberam trotuarul de masini, dezvoltarea benzilor
dedicate pentru STB si biciclete, zone pietonale, insule de odihna cu potential
comercial si, nu In ultimu! rand, reducerea poluarii cauzate de autoturisme.

3. Lupta Tmpotriva arderilor ilegale si a depozitarii ilegale pe spatiul public a
deseurilor - Consider c3 Tmpreuna cu autoritatile locale si mediul de afaceri
putem gasi solutii eficiente de dezechilibrare a industriei ilegale de deseuri.
Consider ca este necesara o implicare a cetatenilor si a voluntarilor pentru a fi
cu adevarat eficienti. De asemenea, voi face tot posibilul sa conving
parlamentarii de necesitatea modificarii legislatiei nationale pentru a extinde
capacitatea autoritatilor locale de a se implica in rezolvarea acestei crize de
mediu generata de oameni.

4. Pregatirea orasului pentru urmatorul cutremur puternic - Ma voi implica
atat la nivel legislativ cat si institutional pentru dezvoltarea politicilor de
descurajare a activitStilor economice din zonele cu rise seismic ridicat dar si
luarea de masuri directe de prevenire a pagubelor si distrugerilor cauzate de
un eventual cutremur.

10
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5. Lansarea programului ,,Cabinet de Consilier General" - Doresc sa deschid
un program de voluntariat pentru tineri sau senior! care vor sa se implice
direct in buna guvernare a orasului si vor sa Tnteleaga mai bine cum
functioneaza procesul democratic local. Daca esti interesat sa te impiici nu
ezita sa ma contactezi.

6. Concretizarea Bucharest City Pass - Multiple demersuri au fost facute pentru
atingerea acestui obiectiv si consider ca, pana la f inalul anului viitor, vom avea
o prima versiune de test a sistemului.

Va multumesc frumos pentru atentia acordata acestui raport si va stau la dispozitie
daca aveti nevoie de ajutorul meu sau vreti sa va trnpticati Tn viata orasului nostru.
Doar impreuna putem accelera progresulln Bucuresti.

Florin Covaci - Consilier General USR

florin.covacifcbDmb.ro | +40 756137 720

Ormareste-ma pe pagina de Facebook

11


